
 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

                                                                                                                                              Aprovada 21/01/2015 
 
 
Acta de reunió de la Junta del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
Dia: divendres 28 de novembre, 2014 
Hora: 10:00 h 
Lloc: Sala de Reunions 1  
 
 
Membres:   
 
Assistents:  
 

Pladellorens  Mallofré, Josep - que presideix 
Pacheco Cutillas, Mireia - secretària 
Caum  Aregay, Jesús  
Giner Tort, Anna  
Lupón Bas, Núria 
Peris March, Elvira 
Pérez Cabré, Elisabet 
Serés Revés, Carme 
 

S’excusen: 
Castellà Maymó, Jaume 
Ondategui Parra, Joan Carles 
Pujol Ramo, Jaume 
 
 
 

 

 

Ordre del dia 

 
1. Aprovació acta anterior. 
2. Informe del director 
3. Encàrrec docent curs 14-15 
4. Assumptes sobrevinguts 
5. Torn obert de paraules. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

  

Desenvolupament de la sessió 
 
 

1. Aprovació acta anterior 

S’aprova l’acta de la Junta del 17 d’octubre, 2014.  

 

2. Informe del director 

El director informa de les següents qüestions: 

2.1. Nous reglaments del DOO: La proposta del nou reglament del departament, que va 

ser aprovada pel Consell de DOO, ha sigut enviat al Secretari General i estem a 

l’espera que la comissió de Desenvolupament Estatutari els accepti per a la seva 

elevació al Consell de Govern. 

2.2. Fusió de departaments de la UPC: El Consell de direcció segueix treballant en aquest 

tema i està previst el seu debat en el proper Claustre de la UPC del dimarts 2 de 

desembre. S’espera que abans que acabi l’any (2014) s’haurà aprovat el document 

que regula la reforma de fusió de departaments.  

El director indica que no s’espera que el DOO es vegi afectat per aquestes fusions i 

que probablement ens convertirem en un departament de centre. L’Elisabet Pérez 

demana que el director s’interessi per aquest tema respecte al nostre departament. 

2.3. Renovació d’equipament informàtics: Tenim previst renovar, com a mínim, 12 equips 

informàtics del personal del DOO. Es decideix prioritzar aquesta renovació de la 

següent manera: 

1. El PDI 

2. El PAS, segons els següents criteris: 

o El tipus de feina/lloc de treball 

o Que doni servei a tots els membres del DOO 

o Quan no hi ha possibilitat de finançament d’altres projectes 

o Que es comparteixi, si temporalment no es fa servir. 

La Carme Serés demana que els ordinadors que es retirin (pla TIC 2009) es facin 

servir per als laboratoris. 

 

3. Encàrrec docent curs 14-15 



Les Caps de Secció d’Òptica i Optometria informen que no hi ha novetats sobre l’encàrrec 

docent, ni sobre la disponibilitat docent i que per tant, l’escreix del departament no permet 

aplicar els descàrrecs sol·licitats pel projecte DAVALOR SALUD.  

La Junta reitera que els descàrrecs demanats per a intensificació de recerca d’en JC 

Ondategui i J. Arasa, en el marc del projecte DAVALOR SALUD, no es poden aplicar. 

 

Així mateix, les caps de secció informen que no ha sigut possible presentar l’encàrrec docent 

personalitzat, com es va demanar a l’anterior Junta, ja que la informació de l’aplicatiu no 

estarà disponible fins al febrer 2015. 

 

El director es va reunir amb el grup de C. Morfològiques respecte al transvasament testimonial 

de 15 punts acordat en la Junta de 21-7-14. Els portaveus d’aquest grup van indicar que era 

impossible perquè no han fet mai aquesta docència. En Jesús Caum, això com altres 

membres de la Junta que hi donen suport, indica que es tracta d’un acord de Junta  i que s’ha 

d’executar, sobretot tenint en compte el greuge comparatiu que existeix amb els professors 

que han d’anar a impartir docència fora del departament. 

 

4. Assumptes sobrevinguts 

No n’hi ha cap 

 

5. Torn obert de paraules  

No hi ha cap intervenció. 

 

I sense més assumptes que tractar es dóna per acabada la reunió a les 11:30h 

 

Terrassa, 28 de novembre de 2014 

 

 Vist i plau, 
 
 

La Secretària, El Director 

 

 
 
 
 
Mireia Pacheco 

 
 

 
 
 
Josep Pladellorens 



 


